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II Posiedzenie w dniu 8 stycznia 2019 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno. 
Obrady rozpoczęto w sali sesyjnej Urzędu Gminy Miedźno 9 stycznia 2019 o godz. 15:00, a zakończono
o godz. 16:46 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Anna Chudaszek
2. Elżbieta Makles
3. Konrad Puchała
4. Agnieszka Szczypiór
5. Małgorzata Szymonik
6. Czesław Trzepizur
7. Piotr Wawrzyniak
Goście:
Andrzej Kluczny – Skarbnik
Agnieszka Związek – Sekretarz
Zdzisław Bęben – Przewodniczący rady Gminy Miedźno
 
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Opracowanie planu pracy na 2019 rok.
3. Sprawy różne.
4. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodniczący zgłosił  wniosek,  aby w punkcie  3 wprowadzić  punkt  dotyczący omówienia  budżetu 
Gminy Miedźno na 2019 rok.
Wobec braku innych propozycji zmian przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie.
Głosowano wniosek w sprawie:
zmiana porządku obrad - wniosek Przewodniczącego. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik, 
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
Wniosek przewodniczącego został przyjęty jednogłośnie.
Przewodniczący odczytał porządek obrad po zmianie:
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Opracowanie planu pracy na 2019 rok.
3. Omówienie budżetu Gminy na 2019 rok.
4. Spawy różne.
5. Zakończenie posiedzenia.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik, 
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
Porządek obrad został przyjęty.



2. Opracowanie planu pracy na 2019 rok.
Przewodniczący przekazał radnym do wglądu oraz omówił proponowany plan pracy komisji na 2019 rok. 
Radni zapoznali się z proponowanym planem pracy.
Wobec braku propozycji zmian przewodniczący poddał proponowany plan pracy komisji na 2019 rok pod 
głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie zaproponowanego planu pracy komisji na 2019 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik, 
Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
Plan pracy na 2019 rok został przyjęty.
Przewodniczący rady Gminy wyraził opinię o bardzo stosownym oraz czytelnym przygotowaniu planu 
pracy na 2019 rok przez przewodniczącego komisji.
 
3. Omówienie budżetu Gminy na 2019 rok.
Skarbnik omówił projekt uchwały w sprawie budżetu na 2019 rok oraz przygotowaną prezentację.
Sekretarz zaprosiła radnych na otwarcie przedszkola w Ostrowach nad Okszą.
Przewodniczący Puchała odczytał treść przekazanego zaproszenia.
Radna Chudaszek zapytała czy budowa ul. Łąkowej zostanie zakończona w bieżącym roku.
Skarbnik odpowiedział, że tak. Jest to projekt roczny, więc musi zostać zrealizowany do końca bieżącego 
roku.
Radna  Chudaszek  nawiązując  do  rozmowy  o  termomodernizacji  budynku  Zespołu  Szkolno-
Przedszkolnego  w  Miedźnie  zapytała  czy  termomodernizacja  będzie  realizowana  w  czasie  roku 
szkolnego.
Sekretarz odpowiedziała, że na pewno będzie przeprowadzona rozmowa z rodzicami uczniów gdzie będą 
przekazane wszystkie informacje. Dodała, że na razie jest za wcześnie, aby o tym rozmawiać. Trwają 
jeszcze negocjacje harmonogramu. Uważa, że przedwczesne są sugestie dyrekcji szkoły oraz wybieganie 
w przyszłość kiedy trwa jeszcze sezon zimowy.
Radna Chudaszek powiedziała,  że rozumie wypowiedź Sekretarz,  dodając,  że dyrekcja również musi 
dbać o dobro swoich uczniów.
Przewodniczący rady Bęben powiedział,  że  podczas  realizacji  inwestycji  zostaną wyznaczone ścieżki 
przejścia gdzie wszystko zostanie zabezpieczone. Taki jest obowiązek wykonawcy.
Przewodniczący Puchała zgłosił prośbę do członków komisji,  aby przy chęci zabrania głosu podnieśli 
rękę, w celu utrzymania odpowiedniego ładu podczas posiedzenia komisji. 
Skarbnik  kontynuując  omawianie  prezentacji  powiedział,  że  w  sprawie  termomodernizacji  należy 
zmierzyć się z logistycznym rozwiązaniem tej sytuacji. 
Sekretarz wyjaśniła,  że na obecny czas dyskusja jest zbędna. Bardzo dużo zależy od dyrekcji szkoły. 
Dodała, że pozostawia to pod rozwagę, a nie dyskusję. 
Radna Chudaszek zapytała co będzie wchodziło w skład termomodernizacji.
Skarbnik odpowiedział,  że konkretne działania określone zostaną gdy powstanie projekt. Dodał, że na 
chwilę obecną wiadome jest, że będzie to wymiana źródeł ciepła, wymiana pieca, wymiana instalacji, 
oraz docieplenie stropów. 
Przewodniczący Puchała powiedział,  że  kwota przeznaczona na termomodernizację  Zespołu Szkolno- 
Przedszkolnego  w  Miedźnie  jest  dość  pokaźna.  Dodał,  że  należy  poczekać
z wyprzedzeniem faktów. Nadmienił, że kompleksowa modernizacja budynków na pewno nastąpi.
Sekretarz wyjaśniła, że postępowanie przetargowe znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 
Urzędu Gminy. 
Radna Makles  nawiązując  do  budowy kanalizacji  sanitarnej  w Izbiskach  zapytała,  czy  Izbiska  Małe 
również zostaną objęte budową. 
Sekretarz odpowiedziała, że część m. Izbiska Małe będzie objęte budową kanalizacji sanitarnej. Dodała, 
że do budowy nie zakwalifikowała się ul. Częstochowska biegnąca od ul. Sienkiewicza. Pomniejszyło to 
dofinansowanie na budowę kanalizacji.
Przewodniczący  Puchała  poprosił  Skarbnika  o  dalsze  omówienie  prezentacji.  Dodał,  aby



wszelkie  pytania  radni  pozostawili  do  punktu  „sprawy  różne”.
Radna Chudaszek nawiązując do zakupu sprzętu kuchennego do ZSP Miedźno zapytała, która kuchnia 
będzie  zaopatrzona.  Dodała,  że  jest  to  Zespół  Szkolno-Przedszkolny  więc  kuchnie  są  dwie.
Skarbnik  odpowiedział,  że  zakup sprzętu  przeznaczony będzie  do  większej  kuchni  w budynku  ZSP. 
Będzie to przedszkole. 
Radny Trzepizur poprosił o wyjaśnienie, które to miejscowości będą objęte wykonaniem projektów dróg 
gminnych.
Sekretarz wymieniła wykonanie prac remontowych dróg w roku 2018 oraz przedstawiła koncepcję prac 
remontowych dróg gminnych na 2019 rok.
Radna Makles powiedziała, że ulica Wiktorowska również jest drogą „po kanalizacyjną”. Zapytała czy 
również będzie remontowana.
Sekretarz odpowiedziała, że każda droga na terenie Gminy stopniowo będzie remontowana.
Przewodniczący Puchała  zaproponował,  aby pytania  nie  związane  z  prezentacją  przedstawioną przez 
skarbnika  pozostawić  do  omówienia  w  punkcie  kolejnym.  Zapytał  czy  są  jeszcze  jakieś  pytania  do 
omówionej prezentacji.
Wobec braku innych pytań przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu.
 
4. Sprawy różne.
Przewodniczący Puchała poruszył  kwestię zakupu worków na odpady. Zapytał  czy byłaby możliwość 
przekazania do wiadomości  mieszkańców informacji,  że worki będą musieli  zakupić sami.  Dodał,  że 
dużo mieszkańców pytało dlaczego nie otrzymali worków przy ostatnim wywozie nieczystości.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  ulotki  są  w  trakcie  realizacji.  Będzie  zawarta  informacja
o zakupie worków oraz o ich kolorze. Będą również ulotki na temat prawidłowej segregacji. Dodała, że 
zostaną  rozwiezione  przez  pracowników  Urzędu  Gminy  bezpośrednio  do  skrzynek  pocztowych 
mieszkańców oraz zostaną rozwieszone plakaty.
Przewodniczący Puchała powiedział, że nie we wszystkich punktach handlowych można zakupić worki 
danego koloru.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  wszystkie  sklepy  zostały  poinformowane  kilkakrotnie
o konieczności posiadania worków na odpady.
Radna Makles powiedziała, że ostatni odbiór szkła miał nastąpić pod koniec roku 2018. Jednak szkło nie 
zostało odebrane. Dodała, że w nowym harmonogramie nie jest wyznaczony odbiór szkła w miesiącu 
styczniu.
Sekretarz odpowiedziała, że odbiór szkła jest uwzględniony w harmonogramie wywozu nieczystości.
Radna Makles powiedziała,  że odbiór ten przypada dopiero na miesiąc marzec.  Dodała,  że niektórzy 
mieszkańcy mają już zapełnione pojemniki na szkło. Według poprzedniej ulotki miały być odebrane wraz 
z odpadami komunalnymi. Nadmieniła również, że mieszkańcy wystawili odpady w czarnych workach, 
ale nie zostały one odebrane przez firmę.
Sekretarz odpowiedziała, że harmonogram został zaakceptowany na najbliższe trzy miesiące. Od 25 do 
30 marca będą odbiory wszystkich pojemników w tym szkło. Dodała, że alternatywą dla mieszkańców 
będzie planowany zakup przez Gminę pojemników na odpady. Nadmieniła, że stawki za wywóz odpadów 
od nowego kwartału na pewno będą większe. 
Przewodniczący Puchała zapytał czy przez okres I kwartału stawka zostaje bez zmian.
Sekretarz odpowiedziała, że tak. Gmina posiada jeszcze zagwarantowane środki pieniężne. Dodała, że 
Gmina przystępuje do przetargu unijnego.
Radny Trzepizur zwrócił uwagę, że jeżeli nieczystości będą dobrze posegregowane to można je sprzedać. 
Po co firma  ma  zarabiać  na  mieszkańcach  skoro jest  możliwość  sprzedania  odpadów i  okazania  się 
pokwitowaniem.  
Sekretarz  odpowiedziała,  że  Gmina  musi  przestrzegać  zapisów  ustawy.  Jeżeli  nie  zostaną  okazane 
poziomy recyklingu mieszkańcy będą narażeni na poniesienie kary pieniężnej z tego tytułu.
Przewodniczący rady Bęben powiedział, że problem z odpadami istnieje nie tylko w Gminie Miedźno.  
Dodał, że są Gminy, które od kilku już lat płacą dużo większą stawkę za wywóz odpadów. 
Przewodniczący  Puchała  powiedział,  że  należy  wziąć  pod  uwagę,  że  został  zorganizowany  przetarg 
nieograniczony  do  którego  mógł  przystąpić  każdy  dowolny  podmiot.  Dodał,  że
w  poprzednim  przetargu  przystąpiła  tylko  jedna  firma,  która  zaproponowała  kwotę  przekraczającą 
zabezpieczone  przez  Gminę  środki.  Nadmienił,  że  to  rynek  reguluje  stawki,
a nie Gmina. 



Radny Trzepizur powiedział, że w Gminie zamieszkuje większość rolników. Dodał, że za pensję, którą 
otrzymują ciężko jest przeżyć przy coraz większych kosztach.
Przewodniczący Puchała powiedział, że nawet gdyby Gmina chciała dopłacić do wywozu nieczystości to 
nie  może  ponieważ  ustawa  jasno precyzuje,  że  to  mieszkaniec  pokrywa  koszty.  Dodał,  że  na  dzień 
dzisiejszy nie ma pola manewru, aby dofinansować odbiór odpadów.
Radna Szymonik  powiedziała,  że  na  działce  przy ul.  Wąskiej  w Ostrowach nad Okszą  znajduje  się 
studnia,  której  drewniany  daszek  uległ  zniszczeniu.  Zapytała  czy  byłaby  możliwość  zabezpieczenia 
studni, aby nie stanowiła zagrożenia.
Sekretarz  powiedziała,  aby  radna  Szymonik  dokładnie  sprecyzowała  swoją  prośbę
i  przekazała  ją  przewodniczącemu  komisji.  Dodała,  że  pracownicy  Urzędu  zajmą  się  tą  sprawą 
niezwłocznie. 
Radna Chudaszek zapytała co z rowem przy ul. Dębowej w Miedźnie, przy którym wysiadają dzieci ze 
szkolnego autobusu. Dodała, że otrzymała informację, że na razie nie można nic zrobić ze względu na 
pogodę. 
Sekretarz odpowiedziała, że odbyła się rozmowa z dyrektorem, w tej sprawie . Dodała, że miało zostać 
wysłane pismo do kierowcy autobusu oraz do szkoły. 
Radna Chudaszek odpowiedziała,  że nic  się  nie  zmieniło,  a  pismo nie  dotarło  ani  do szkoły ani  do 
kierowcy. Dodała, że miał być zrobiony przepust.
Sekretarz odpowiedziała,  że na chwilę  obecną nie  ma możliwości,  aby przepust  został  wykonany ze 
względu na warunki pogodowe. Dodała, że jak tylko pogoda się poprawi rów zostanie zabezpieczony.
Radna Chudaszek powiedziała, że największy problem jest zimą gdy dzieci jest najwięcej.
Sekretarz  odpowiedziała,  że  dyrektor  szkoły  został  powiadomiony.  Miała  zostać  przeprowadzona 
rozmowa  z  rodzicami  oraz  z  kierowcą.  Dodała,  że  ponowi  rozmowę
z dyrektorem szkoły.
Radna Szymonik zapytała czy byłaby możliwość złożenia wniosku w sprawie zorganizowania przejścia 
dla pieszych przy ulicy Kościuszki w Ostrowach nad Okszą na wysokości remizy strażackiej.
Przewodniczący Puchała odpowiedział, że jest to droga wojewódzka, więc wniosek należy skierować do 
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach w celu rozpoznania. Dodał, że skieruje wniosek do Zarządu 
z  prośbą  o  wyznaczenie  przejścia  dla  pieszych.  Nadmienił,  że  droga  ta  posiada  opracowany projekt 
budowlany łącznie z projektem zmian stałej organizacji ruchu. Problem jednak polega na tym, że droga 
nie  uzyskała  odpowiednich  punktów  przez  co  nie  została  zakwalifikowana  do  otrzymania 
dofinansowania. 
Radna  Szymonik  zapytała  czy  na  skrzyżowaniu  ul.  Sportowej  z  ul.  Kasztanową  byłaby  możliwość 
zorganizowania linii zatrzymujących, które mogłyby zmniejszyć ryzyko zagrożenia wypadku. Dodała, że 
jest to droga gminna.
Skarbnik powiedział, że jeżeli będzie taka możliwość to skrzyżowanie zostanie zabezpieczone.
Radna  Szczypiór  zapytała  o  możliwość  zamontowania  progów  zwalniających  na  ul.  Wesołej
w Borowej. 
Sekretarz  odpowiedziała,  że  jest  to  droga  na  której  nie  ma  możliwości  zamontowania  progów 
zwalniających. Dodała, że otrzymała informacje od pracownika Urzędu, że można jedynie zamontować 
znaki ograniczające prędkość.
Radna Szczypiór zapytała kiedy będzie budowany chodnik przy ul. Wesołej w Borowej.
Sekretarz odpowiedziała, że droga jest projektowana i mają zostać wybudowane chodniki, ale na dzień 
dzisiejszy nie zna odpowiedzi kiedy to nastąpi. 
Radna Makles zapytała, czy któryś z pracowników Urzędu jest upoważniony do rozsypywania piachu w 
miejscach najbardziej niebezpiecznych – zakręty, skrzyżowania.
Sekretarz odpowiedziała, że pracownicy nie są w stanie obejść wszystkich niebezpiecznych miejsc bo jest 
ich bardzo dużo.
Radna  Szymonik  powiedziała,  że  zgłaszała  awarię  oświetlenia  ulicznego.  Dodała,  że  lampy  zostały 
naprawione.  Jedynie została  jeszcze ul.  Wąska.  Nadmieniła,  że firma Tauron przyjęła  zgłoszenie,  ale 
przez wystające pieńki nie było możliwości, aby lampy naprawić. Zapytała, czy będą podjęte jakieś inne 
działania, żeby usunąć awarie.
Sekretarz odpowiedziała, że awaria jest zgłoszona i czeka na realizacje.
Radna Chudaszek zapytała o lampę przy ul. Sosnowej w Miedźnie, która nadal nie została naprawiona.
Sekretarz odpowiedziała, że należy sprawdzić u pracownika Urzędu czy lampa została zrealizowana czy 
też nie. 



Radna Szymonik powiedziała, że w m. Rywaczki po usunięciu awarii oświetlenia ulicznego, przestały 
działać wszystkie lampy.
Sekretarz odpowiedziała, aby zgłosić zaistniały problem pod numerem 991. 
Radny Wawrzyniak uważa, że pracownicy firmy Tauron nie przykładają się do swojej pracy. Dodał, że 
osobiście dopilnował naprawy kilku lamp. Pracownicy firmy Tauron stwierdzili, że naprawili wszystkie 
lampy po czym okazało się, że cztery lampy nie działają. Nadmienił, że zgłosił tą sprawę do firmy i czeka 
na podjęcie działań z ich strony. 
Sekretarz  odpowiedziała,  że  jeżeli  firma  Tauron  nie  będzie  naprawiać  zgłoszeń  to  zgodnie
z umową zostaną naliczone kary umowne. 
Przewodniczący  Puchała  poinformował  o  sprawie  dotyczącej  wniosku  radnej  Elżbiety  Makles
z I posiedzenia komisji w sprawie złej lokalizacji znaku przy posesji nr 1 w m. Wapiennik. Dodał, że
7 grudnia 2018 roku zostało przesłane pismo do Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Kłobucku
o zmianę lokalizacji  tarczy znaku drogowego z miejscowością Wapiennik.  Nadmienił,  że jeżeli  tylko 
uzyska odpowiedzi w tej sprawie to poinformuje na kolejnym posiedzeniu komisji. 
5. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji o godz. 16.46
 
 
Przewodniczący Komisji
(-) Konrad Puchała
 
 
Przygotował(a): Joanna Deska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


